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אל"מ במיל' פרופ' גבי סיבוני: הארוע בלבנון מחייב ניצול הצלחה. לא ברור לי למה זה לא קורה.

כשליח חיזבאללה  את  מחזיקה  איראן  לבנון.  עם  ולהמתין  באיראן  להתחיל  האם  שאלה  יש 

המרכזי לפגוע בישראל והוא גם מטרית הגנה על הגרעין האיראני. לכן אני חושב שצריך להתחיל

לתקוף בלבנון ולהותיר את איראן בלי חמאס, בלי הג’יהאד האסלאמי וכעת לפעול שהיא תהיה

גם בלי חיזבאללה, או לפחות בלי עיקר הכוח של חיזבאללה.

הראיון התקיים ביומן הערב של כאן רשת ב', בתאריך 17.09.2024.
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